
ZAznam

z 1. zasadnutia Komisie obchodu, stui ieb, cestovndho ruchu a
zo dria 19.01.2016

region6lneho rozvoja

V Galante dr ia  20.01.2016

Prftomni: podl 'a prezendnej l ist iny

Predseda komisie p, Mgr. Ldszl6 Bir6 privital vietkrich pritomnfch a otvori l  zasadnutie
komis ie.

Vzhl 'adom k tomu,  ie  pani  Michal ikovd v i lvode komis ie nebola pr i tomn6,  pdn Mgr.  B i r6
odporudi l  presunr l t '  bod o in format ivnej  sprdve z Galandie na zdver  zasadnut ia  a n6s ledne
pokradovat'  v d'al5ich bodoch. Takto upraven,i program (vid'.  ni iSie) zasadnutia komisie
d lenovia jednohlasne podtom hlasov 6 schvdl i l i .

Proorom:
L. Otvorenie
2. lnformativna sprdva o priprave propagain6ho materiSlu s nSzvom ,,Galanta -

rodisko Esterh5zyovcov"
3. Ziadost' o zl'avu z ndjomndho za nebytov,f priestor na ul. Hviezdoslavovej K11

v sprdve spol. Bysprav spol. s r.o. Galanta - FORES s.r.o.
4. Ziadost'  o prendjom priestorov Neogotick6ho ka5tiel 'a v Galanta - |N-GOLF s.r.o.
5. Cyklotrasy na rjzemi mesta Galanty a mestsk'fch Easti Hody, Nebojsa, Javorinka
6. Informativna sprdva o n6v5tevnosti a tr ibdch - Galandia s.r.o.
7. R6zne
8. 76ver

K bodu E.  2
Informativna spr6va o priprave propagain6ho materiSlu s ndzvom ,,Galanta - rodisko
Esterh6zyovcov"
Mgr. Sldvikovd predstavi la dlenom komisie pripravovanli  propagadnri materiSl o pamiatkach
a at rakc idch mesta Galanta.  Na ndvrhu spolupracuje s  pdnom Bos6kom, konate lbm
Zdruienia CR - Galantsko, ktorri  na poslednfch komisidch prisl 'r ibi l  pomoc pri grafickom
spracovanI  a t lad i  propagadn6ho mater id lu .  Mater iS l  uZ spracovdva graf idka a bude vydanf
do buddceho tr iZdria na vristavu v Bratislave.
d lenom komis ie sa pr ipravenyi  mater id l  pddi l ,  odporudi l i  ponecha{  a j  propagdciu Galandie
a vytladit '  primeranri podet propagadn6ho materidlu na vristavy. Pdn Takdd, Mgr. Bir6 a pani
Galambosovd pon0kli  pomoc tfkajr icu sa jazykovej kontroly a korekcie v anglickom,
mad'arskom a slovenskom jazyku.
Stanovisko komisie: Komisia zobrala informativnu sprdvu jednohlosne s poitom hlosov 6 no
vedomie.

K bodu i.  3
Ziadost' o zl'avu z n6jomn6ho za nebytov'f priestor na ul. Hviezdoslavovej Kll v spr6ve spol.
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Bysprav spol. s r.o. Galanta - FORES s.r.o.
Mater id l  predlo i i la  Ing.  Kopasovd.
Mgr.  Kolek -  ka idorodnou valor izdc iou sa zvySuje ndjomn6,  to  je  samozre jm6.  podpisom
zmluvy o prendjme sa ber ie  t ie i  na vedomie kaZdorodnd valor izdc ia.  Toto spust i lo  zn iZovanie
ndjmov na Vajansk6ho u l ic i ,  avSak stav budov je  neporovnate lh ' i .
Ing.  Horvdth -  v  n iektorr ich mestdch je  ndjomn6 nemenn6,  n iekde sa meni .  Chr iba mu
vyjadrenie Byspravu,  d i  by nemal  zdujem o t ie to pr iestory n ie to iny.  Bolo by dob16
prehodnot i l  ak6 by bol i  podmienky a do by sa v iac oplat i lo .
Mgr. Bir6 - s0hlasi l  by so zl 'avou na L rok, ale nie vo vyiSke 50 %o, zl 'avu urdite dno, aby v
meste nezosta l i  prdzdne prevddzky.
F.  Psota - t ieZ mu chr iba vy jadrenie Byspravu.
Zs. Takdd - ak niekto prfde na mesto so Ziadost'ou o zl 'avu, mesto sa m6Ze rozhodnf{ di ju
poskytne. Treba viak poznaf aj prostredie podnikatel 'a a objektivne ndzory i iadosti,  di je
d lhodob' i  nd jomca a pod.
lng. Horvdth - treba dopredu mysliet '  na to, ak6 previ idzky pustime do mesta, hlavne na
Hlavnf  u l .  V porovnani  so 5abu,  kde centrum mesta -  peSia zona -  i i je ,  v  Galante je  na
Hlavnej  u l ic i  prdzdno.
Mgr.  B i r6 - t ie to obchody n ie s f  z  d6vodu vysok6ho ndjomn6ho konkurencieschopn6
Zs.  Tak6d -  pravdepodobne to bolo zapr id inen6 valor izdc iou a nerentabi lnos{ou
F. Psota - konatel 'spolodnosti by sa mal vyjadrit '  ako sa dostal do tejto situ5cie
Mgr. Bir6 - navrhuje stanovit '  30 €/I m2 na rok 2016, io znamend pribl iZne 3A%o zl 'avu zo
sfdasn6ho poplatku.
Stanovisko komisie: Komisio ndvrh na zniienie ndjomniho na gO € / I m2 no obdobie od
01.01.2076 - 31.12.2076 s poEtom hlasov 5 schvdlilo, 7 dlen komisie sa zdrial hlasovonia
o odporiia ho predloii{ no rokovanie do MsZ.

K bodu E.4
Ziadost'  o prendjom priestorov Neogotick6ho ka5tiel 'a v Galanta - tN-GOLF s.r.o.
Mgr. Kolek - MsKS dostalo i iados{ o prendjom priestorov ako spr5vca NK, i iadatel '  v nej
dek laru je svoju v fz iu  a tak odovzdal  s lovo p.  Takddovi .
Mater id l  predlo i i l  konate l 'spolo inost i  lN-GOLF s. r ,o . ,  pdn Zsol t  Tak i id .
Zs. Takdd - projekt vyphiva z predchddzajucej Ziadosti o prendjom pivnice, ktord bola
0spe5n5,  nakoniec v5ak Z iadate lka odst [p i la .  Bude rdd,  ked 'sa uskutodnf  VOS a pr ih lSs i  sa
v iac zdujemcov na t ie to pr iestory.  Cie lbm ich spolo inost i  je  urobi t '  n iedo unikdtne -  Esterhdzy
kaviareri s pivnicou. Kaviareri by obsahovala zaujfmav6 artefakty, organizovali  by ma16
vlistavy viazan6 na Galantu, jej hist6riu, vlastnfkov budovy, stSle vfstavy o Galante
a Esterhdzyovcoch.  Oprav i la  by sa p6vodnd podlaha,  k tord sama o sebe md vfznamni
hodnotu,  ndbytok by bol  dobovy,  lad i l  by s  porcelSnom, na k torom by sa serv i roval i  kdvy
a zdkusky.  S kuchyr iou sa nerdta,  ponf  ka lo by sa drobn6 obderstvenie a temat ickd
gastron6mia - Esterhdzy rezy, Sacherova torta, v pivnici by sa ponf kal i  Esterhdzy vina a vina
z partnersk' ich miest. Priestory by sa mohli vyuZivat '  na r6zne mestsk6 podujatia, vfstavy, VIP
akcie pre mestsk' ich zdstupcov ako reprezentativne priestory a podobne, vybudovali  by sa aj
toalety. Kaviareti  by fungovala denne od 9:00-18:00 hod, vindrei by bola otvorend hlavne
cez vfkendy, resp. podl 'a zdujmu. Negativa vidi p6n Tak6d v prvotnom velkom vstupe
investicif ,  do sa t ' ika stavebnfch f prav, obnovy fasddy, vstupu a r iprave terasy, ked2e nie je
moZn6 na tento i l iel zfska{ i lver v komerdnrich bankdch. Pdn Takdd si preveri l ,  Ze je schvSlen6
smernica o prendjme pr iestorov NK,  mesto musls tanovi t '  reSlne ndjomn6 podl 'a  smernice.  Ak
budri vyhodnoten6 podmienky pre s0t 'aZ, r:1. 
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a malo zmysel. Je t iei moin6, Ze sa sri{aZe v6bec nezridastni, zi l lei i  od podmienok.
Pon[knutf priestor by sa viak mal orientova{ na Esterhdzyovskri tematiku. M6ie to byt '
ve l 'mi  a t rakt ivna tur is t ickd at rakc ia.  Ked'bude vSetko v  jednej  temat ike,  tur is t i  by v ide l i ,  Ze
fiou i i jeme.
Mgr. Kolek - je ochotnri podporit '  tento ndpad v pripade, ie p6jde cez OVS, aby sa mohol
ktokolvek prihldsit.  Dlhodobo sa n6v5tevnici dotazujt l  ohl 'adne obderstvenia, kdvy, wc
v priestoroch kait iel 'a. Takdto sluiba pre mesto ch' i  ba. MsKS to nevie zabezpedit ' .  Pri l6kalo by
to ndvitevnikov a ak6kolvek zvel 'adenie priestorov by bolo len pre dobro veci. Keby kaidV
zdujemca takto prerobil  svoje priestory, kait iel 'by bol hned'prerobenri.
Mgr. Bfr6 - srlhlasf s vyhl6senfm OVS, av5ak nem6ie byt '  urden6 len jedna podmienka - cena,
n ie je  to  objekt ivne.  Podmienku prenSjmu cca na L0 rokov v id i  red lne.  In formoval  sa,  d i  je
z6poiet  uZ schvdlenr i .
Zs. Tak6d - Mgr. Psota mu potvrdi l ,  ie tento materidl uZ existuje, ale nie na tento projekt,
t reba ho prepracovat '  a lebo dopln i { .
Mgr .  Bf r6 -  ked ' ide o zhodnotenie mestsk6ho majetku,  malo by to  byt  v  por iadku.  Navrhuje
obvyk l f  sumu znf tent  o  zdpodet .  V inot6ku odporr ida umiestn i t '  a j  v  kav iarn i ,  aby bol i  v ina
dostupn6 pre hostf, ktorf by si ich chceli  zobra{ napr. ako suvenir, keby bola vindrefi  cez
t, i idei zatvoren6.
Zs.  Takdd -  ak prebehne sr i t 'a i ,  prevddzka rdta so 4 l 'udmi ,  ak sa prevddzka rozbehne,  vo
vindrni bude i.  dlovek, ktoni by ju mal na starosti  aj v in6 dni. Kaviarefi  chcri urobit '  dostupnri
pre vSetkfch n6v5tevnikov, aj domdcich, ni6 predraZen6.
Ing. Horvdth - podporuje t ieto aktivity a vie si predstavit '  tak6to zariadenie v kait iel i .
Koncepdne mu viak ch' iba jedna vec - io bude s ostatnimi priestormi ka5tiel 'a? ei je vydan6
prevddzkov6 povolenie a d i je  s tat ika budovy v  por iadku?
Zs.  Takdd-  je  vydan6 prSvoplatn6 s tavebn6 povolenie a j  s ta t ick f  posudok.  Sdm sa in formoval
ohl 'adne vrimeny jedn' ich dveri,  avSak maji l  urditr i  historicki hodnotu a nem6Ze do nej
zasahovad max. vymenit '  kludku. Sprevddzkuje tam aj toalety a ked'sa zatraktivni aj veZa,
kait iel 'oi i je. Ak to bude atraktivne, bude pokraiovat'  v d'al5ej obnove priestorov po dastiach,
na fasdde, vrimenou okien atd'.  Vel 'a ka5tielbv v zahranidi sa obnovuje tr imto sp6sobom.
M6zu sa tu organizova{ vystavy, aj ZUS, nielen o Galante a Esterh6zyovcoch,
Mgr. Bir6 - ked'tam budf len vl istavy, kto to bude f inancovat'?
Zs. Takiid - vl istavn6 priestory by boli  v priestoroch kaviarne.
Mgr. Bir6 - postupnd obnova ka5tiel 'a by bola velk, im krokom vpred. O tomto bola aj
konferencia, d'al5ia by sa mohla organizova{ na t6mu neogotick6ho ka5tiel 'a v Galante.
Zs. Takdd - srjhlasi l ,  konferencia m6ie byt o NKGA aj podobnrich projektoch na SK a eR.
Ing. Horvdth - treba povedat'  akd bude koncepcia - obnova z eurofondov alebo vlastn' ich
zdrojov
Zs.  Takdd -  bohui ia l 'nezostdva n id in6,  kedZe nasleduj (c ich cca 7 rokov urd i te  Z iadne f inancie
z eurofondov mesto nedostane.
Mgr. Bfr6 - kto to vysit 'aZf, v auguste by sa to mohlo spristupnid do konferencie by to bolo
hotov6 urdite, moino uZ aj na galantsk6 trhy. Bude to ui posun, na ktorom treba postavi{
konferenciu a rozvinrit '  smer ktorfm p6jdeme d'alej, ako vyuii jeme d'al5ie priestory.
Konferencia to m6ie opdt'  rozprridit  a moZno sa ndjde investor, len aby budova nechStrala.
Podporuje tento projekt, len nech md t iroveri.
Zs. Takdd - bude to atraktlvna kaviarerl a pivnica v koncepte Esterhdzy, jedind v okoli
Ing.  Horvdth -  Akd bude koncepcia kaSt ie l 'a? eo s  n im bude d 'a le j?
Mgr. Bir6 - mali sme koncepciu kait iel 'a na 20 rokov a nevedeli sme do s nim bude.
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Mgr.  Kolek -  odkedy je  MsKS v lastn ikom NK, r ie i i  loka l i tn f  program podujat i .  A le t ie
koncepcie pr ind ia sdm i ivot .  Ked' tam chce pdn Tak56 urobi t '  kav iaref i ,  podme do toho,  je  to
lepSie ako n id.
F.  Psota -  s(h lasf  s  vyhldsenim oVS, ak md pdn Takdd zdujem o pr izemn6 pr iestory a p ivn icu,
do zml t lv  ostatnfch nSjomcov okol i t fch pr iestorov t reba upresni t '  podmienky,  aby neznid i l i
u i  ex is tu j ice upraven6 pr iestory.
Zs. Takiid - je ochotnri pripravit '  rozvody aj v okoli tr ich priestoroch a na L. poschodi, aby s tfm
ui  d 'a l5 i  nd jomcovia nemal i  s tarost i
Ndvrh komisie: Komisia navrhla vypisat '  obchodnti verejni l  sft 'aZ na t ieto priestory.
Podmienky srit 'aie stanovi f inandnd komisia.
Stanovisko komisie: Komisia tento ndvrh na vyhldsenie OVS jednohlosne s poitom hlasov 6
schvdlila o odporida v tejto forme predloiif na rokovanie do MsZ. podmienky srtfaie urdi
finonind komisia.

K bodu i.  5
Cyklotrasy na rizemi mesta Galanty a mestskrich Easti Hody, Nebojsa, Javorinka
Materidl predstavi la Ing. Kopasovd a prezentovala ndvrhy vnftromestsktch cyklotrds
s prepojenfm na Kol6niu a ostatn6 mestsk6 dasti,  s prepojenlm aj na priemyseln,i  park
Samsung a na Jasplast ik .  Cel r i  pro jekt  je  uZ predbeZne odobrenf  a  schvSlen ' i  dopravn ' im
inSpektordtom. Dotdcie vieme vyuii t '  len na nov6 cyklotrasy. Kde vieme vyuii t '  existujr ice
cesty, oznadfme cyklotrasy z vlastnrich zdrojov s pouZit im piktogramov a vodorovn6ho
dopravn6ho znadenia.
Mgr.  B i r6 -  kedy by sa to  as i  rea l izovalo? Mdme na to  prost r iedky?
L.  Galambosovd -  dakal i  sme na z is ten ie prebytku v  rozpodte a ipravou rozpodtu v ieme
vyi len i t '  pot rebn6 f inancie v  tomto roku.
Ing. Horvdth - do je vlastne cyklotrasa? Vydleni sa dast'  verejnej komunikdcie?
Ing. Kopasovd - ak z existujdcej komunikdcie vieme vyi leni{ cyklotrasu, aby boli  zachovan6
vietky normy, je to moZn6, ako napr. na ul. Kpt. Ndlepku, Hlavnej a Bratislavskej.
Mgr. Bir6 - ako sa dd riei i t '  cyklotrasa na ul. Hodskej? Td je dost ' frekventovanS.
lng.  Kopasovd -  r ie i i lo  by sa to  odk lonenim cyk lot rasy pr i  B i l le  po u l .  Novej  a  nadviazanim na
Hodsk(  u l icu pr i  nemocnic i ,  na dkor  ze len6ho pdsu aZ po Hody.
Mgr.  Kolek -  zauj lmalo ho,  k to je  z  h l 'ad iska pro jektov r iad iac im orgdnom a d i  v ieme
percentudlne vyi isl i t '  spolufinancovanie na tento projekt? Kyim nie je vyrieSend situdcia
a f inancovanie opravy Galandie,  nepodpor i tento pro jekt .
Ing. Kopasovd - vyizvu vyddva Min. dopravy, projekt zastre5uje projektovd manai6rka PdDr.
Mazsdrovd
Zs. Takdi - bude to len spolufinancovanie. Predstavenri materidl je zatial ' len pracovn 6 verzia,
v tomto Stddiu sr l  na to  f inanin6 prost r iedky.  Dal i i  mater iS l  sa pr iprav i  u i  svydfs len im
finaninfch prostr iedkov.
Mgr. Bir6 - mali by sa k tomu vyjadrit '  cykl ist i ,  ktori budI dan6 trasy vyuZiva{. Aj v Galante
p6sobimiestna akdnd skupina,  cyk l is t i ,  Spor tovc i ,  pani  Szokolovd.
Ing. Kopasovd - aj kolegyria pani VaSSkovd je aktivna cykl istka a spolupracuje pri real izScii
tohto projektu.
Mgr. Kolek - akr, i  projekt r ie5i la pani Szokolovd?
Ing. Kopasovd -to bolo projekt pol 'n1ich cyklotrds a na ten s0 uZ schvdlen6 prostr iedky.
PhDr.  Vajdovd -  in terpelovala spr is tupnenie pozemkov a obnovu polhfch c iest  v  k .d.  Hody,
v akom je to stave? Vtedy to e5te r ieSila pani Kulcsdrov6 a vraj bola zld komunikScia
s mestom. Bola viak informovand, Ze prostr ' :1k) rO uZ vybaven6.



Ing. Kopasovd - vtedy to iSlo cez pozemkovyi fond. Od okresn6ho 0radu dostalo mesto
projektovti  dokumentdciu v septembri a v okt6bri ui mali byt '  podan6 projekty aj s verejnfm
obstar6vanfm dod6vatel 'a, investicia bola vyie 1. mil.  €, avSak lehota podania projektu bola
velmi krdtka do i.5. okt6bra ZOI5.
Ing. Horvdth - zaujimal sa o to, kto urdi l  zbern6 body v ndvrhoch vn0tromestskrich cyklotrds
Zs.  Tak66 -  skt jseni  pro jektant i  navrh l i  t ie  body a j  t rasy,  bra l i  do 0vahy v iac aspektov -
frekventovanost' ,  atraktivnost' ,  ndvitevnos{ init i tr ici f  a pod. V,izva bude znie{,,Na bicykl i  do
prAce", preto museli  zahrnrlt  aj trasy smerom na najvddSich zamestn5vatelbv mesta.
Ing.  Kopasovi i  -  ce l f  cyk logenere l  bude premietnutr i  do t lzemn6ho p ldnu.
Stanovisko komisie: Komisia zobrala informotivnu sprdvu jednomysefne s podtom hlasov 6
na vedomie.

K bodu i.  5
Informatfvna sprdva o n5vitevnosti a tr ibdch - Gatandia s.r.o.
Nakolko sa pani  Michal ikovd podas komis ie nedostav i la  na rokovanie a n6v5tevnos{  termdl
centra sa s ta la  z  d6vodu dodasn6ho zatvorenia prevddzky nepodstatnou,  i lenovia komis ie sa
zauj fmal i  o  technick l i  s tav ohl 'adne Galandie.  Na rokovanie bol  pr izvany Mgr.  psota,  vedfc i
prdvneho oddelenia mesta Galanta.
F. Psota * informoval, ie hovori l  s pani Michalikovou ohl 'adne l istu, ktorl i  obdriala
z obchodnej registrat0ry v Trnave, aby urfchlene urobila vri  maz dvoch i lenov dozornej rady
z obchodn6ho regis t ra,  inak je j  hroz i  pokuta 2 000 €.  Pdn Psota je j  odporudi l ,  aby podkala na
nasledujr ici deri,  ked' budri odvolani d'al5i traja dlenovia dozornej rady a mdZe to r ieSit '
komplexne.  Pani  Michal ikova sa rozhodla is t 's i tudc iu r ie i i t 'do Trnavy,  preto sa nest ih la  vrdt i t '
na zasadnut ie  komis ie.
Mgr.  B i r6 sa dotazoval  p6na Mgr.  Psotu ohl 'adne l is tu ,  k tor f  obdrZala pani  Michal ikovS,
konate lka TC Galandia,  Ze k to dal  podnet  vykona{vymaz z obchodn6ho regis t ra,  nakolko ona
nekonala,  a le  n iekto konal .
Mgr,  Psota -  pdn pr imdtor  podal  podnet  na Okresnr i  r i rad,  da l  nSvrh na vymazanie dvoch
dlenov
Ing.  Gaul ieder  -  navrhuje zhromaZdi t '  vSetky prdvne akty ,  dokumenty o v5etkr ich 0konoch
t ' ika j ic ich sa Galandie od zak ladate lskej  l is t iny po posledn6 uznesenia aktu6lnej  va lne j
hromady,  zasadnut i  va lne j  hromady Galandie,  d innost i  dozornej  rady Galandie,  i innost i  je j
konatelky a 6innost'  primdtora mesta sfvisiace s chodom Galandie, aby sa skontrolovala
postupnost '  a  z i ikoni tos{  uskutodnenl ich 0konov.  Md dojem, Ze dochddza k zneuZivaniu
prdvomoci  vere jn6ho d in i te l 'a  a nere5pektovaniu zdkonov SR. Treba zadokumentovat  a j  ten
def i  (ddtum),  ked 'v  Galandi i  zasadd valnd hromada,  d i je j  prdvne akty  majr i  ident ick0 prdvnu
si lu  ako rozhodnut ia  va lnej  hromady Byspravu? Pr i  Bysprave je  rozhodovanie va lnej  hromady
ind  ako  p r i  Ga land i i .
Zs. Takdd - situdcia je dnes vdZneji ia. Cielbm je urdit '  konkr6tne opatrenia na zdklade sprdvy,
ktor6 treba urobid dasovri harmonogram, ndkladovost'  a pod. tu vidi priestor na d'al5iu
d iskusiu na obchodnej  komis i i .
Mgr .  B i r6 -  za tento s tav,  Ze ner ie5 ime vecn0 d iskus iu,  je  zodpovedn' i  pr imdtor .  Ner ie5 ime
vecnf  d iskus iu,  lebo nemdme doteraz k  d ispozic i i  Z iaden mater iS l .  KaZdr i  pokus o r ie ien ie
s i tudc ie koni i  f iaskom. lde o budIcnos{  tohto mesta.
Ing.  Gaul ieder  -  podl 'a  neho je  to  nezodpovedn6 rozhodnut ie  5tatut6ra mesta,  ak zvol6
t la6ov(  konferenciu s  mater i6 lom o s tat ickom posudku,  o k torom nemd vedomie i iaden
z poslancov, nem6iu ho analyzovad poradit '  sa s odbornikmi ani ho prerokovat'  na
prlsluinrich komisidch. Prim6tor ozndmil 
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vSetkfch na MsZ,, kde chce otestovaf znalosti  poslancov, na zdklade medi6lne
odprezentovan6ho posudku statika a bude Ziadat'  poslancov vyjadrit '  sa, di schvdlia rozpo|et
na opravu.  Predlo ienf  mater iS l  je  nekompletn l i ,  ch ' iba ndvrh moZn6ho r ie5enia (v iacepich
variant), postupnos{ d'alSfch krokov potrebnrich, aby sa vykalkulovali  n6klady na jednotl iv6
var ianty  r ieSenia probl6mu Galandie.  Treba brat '  do fvahy vSetky aspekty ,  nakolko bola
Galandia f inancovand z prostr iedkov EU, m6ie to mat' d'al5ie dopady. Konatelka, ako najvyi i i
orgdn spolodnost i ,  ch l iba na komis i i ,  nev ieme ak6 vedomost i  a  podklady maj f  d lenovia
dozornej rady, ako boli  informovan6 orgdny spolodnosti eite pred t ladovou konferenciou,
nemieni  rob i {  c i rkus na MsZ.
Mgr' 8[16 - upresnil  p. Gauliederovi, Ze na kaZdej komisi i  sa diskutuje o n6vStevnosti
Galandie a Ze ho chcel  roz i i r i t '  o  d iskus iu o s tave v  Galandi i .  A le nemala to  byt '  pr iprava na
zajtraj i ie MsZ. Tiei nerozumie, ktor6 stretnutie m6 priori tu, ked7e valn6 zhromaidenie bolo
zvolan6 na 17:00 hod a ndsledne a j  MsZ bolo zvolan6 na rovnakr i  def i  v  rovnakf  hodinu.
Mgr. Psota - MsZ pri jalo uznesenie, ie valn6 zhromaZdenie je Mestsk6 zastupitel 'stvo. Ked'
zasadd MsZ,  tak zasadS a j  va ln6 zhromaZdenie obchodnej  spolodnost i ,  s  in terpel5c iami ,
pr ipomienkami,  v  tomto pr ipade je  vere jn6.  Kaid6 rokovanie MsZ je  vere jn6 okrem 2 bodov
vymenovan' ich v  zdkone.  Konate lka v  tomto pr ipade oprdvnene spln i la  uznesenie mestsk6ho
zastupi te l 's tva,  hoc i  zvola la  va ln6 zhromaidenie,  lebo u i  ona sama je  dezor ientovand z tohto
stavu,  ked '  je j  pos lanc i  da l i  rovni tko,  Ze MsZ zvolan6 ako MsZ = va ln6 zhromaidenie.  MsZ je
zvolan6 podl 'a zdkona rokovacieho poriadku. 1-9 poslancov, ktori sa stretn0, nie je MsZ. Len
ked'sd zvolaniako MsZ.
Mgr.  B i r6 -  i iadal  o  vysvet len ie,  d i  je  vSeobecn6 valn6 zhromaZdenie vere jn6 a lebo nevere jn6
Mgr.  Psota -  va ln6 zhromaidenie obchodnej  spolodnost i  n ie  je  vere jn6.  A le ked 'zasadd MsZ
ako valn6 zhromaZdenie, tak sa verejnos{ a neverejnost vyluduje, lebo MsZ musi byt '  verejn6.
Zs.  Takdd -  keby mal  k  d ispozic i i  mater id l ,  urd i te  by sa s  n im podel i l  min imSlne s pos lancami,
aby sa vedeli  pripravit '  na MsZ. Ch'iba mu pracovnf materi6l,  aby bolo rokovanie vecn6.
Sf hlasi s tyim, ie najsk6r mala zasada{ valnd hromada, pripravit materidl,  vydisl i{
n6k ladovos{ ,  moinost i  r ie5enia a to  by sa schvalovalo na MsZ.
Mgr. 8116 - nedd sa rokova{ o takej z|valnej veci tak, Ze v ten istr i  defi  k nemu dostanem
podklady.
Ing' Gaulieder - sa pftal pdna Takdda, di mu to ako predsedu komisie v' istavby neprekdZa, ie
tdto s i tudc ia spadd pod jeho gestorstvo a nemd k tomu z iaden mater id l .
Zs.  Takdd -  je  tu  jeden prdvny konf l ik t ,  ked '  n iekto o sebe vyhlSsi ,  ie  je  va ln6 zhromaidenie
a zober ie  na seba p ln0 zodpovednos{  v  te j to  kauze,  v  tom pr ipade,  ber ie  akf  ko lvek
zodpovednost '  s  t fm s(v is iacu na seba a jeho to  nezauj fma,  an i  mater iS l  k  tomu.
Mgr '  Psota -  vysvet l i l  postavenie mesta vo vec i  Galandie.  Galandia je  prevddzkovd
spolodnost-, vo vzt 'ahu k poskytovatelbvi nendvratnrich f inandnfch prostr iedkov nemd i iaden
prdvny vzt 'ah, len obhospodaruje majetok mesta a prevddzkuje k0palisko. To znamend, Ze
valn6 zhromaZdenie m6ie r ie5i{ intern6 zdlei i tosti  prevddzky, vyuiivanie technol6gii
a zamestnancov. Mesto je vri ludnyim vlastnikom Galandie, mesto je zo zmluvy zaviazan6
poskytovatelbvi f inandnfch prostr iedkov. Podstata robl6mu so stavom Galandie sa t l ika
vl i ludne mesta. Priori tne musi zasadat'  MsZ. Konatel 'musi ozndmit '  vlastnikovi havari jnyi stav
Ing.  Gaul ieder  -  MsZ je  zvolan6 podl 'a  zdkona o obecnom zr iadeni ,  va ln6 zhromaZdenie sa
zvolSva podl 'a  obchodn6ho zdkonnika.  Najskdr  by sa malo konat  va ln6 zhromaZdenie,  aby
bolo obozndmen6 so stavom objektu. Na zdklade informdcii  z neho m6Ze MsZ rozhodovat' .
Konatel 'ka o diani prevddzky ako celku podl 'a obchodn6ho zdkonnika pod5va informdciu
valn6mu zhromaideniu o s tave,  chode objektu.  Konate l 'ka je  zodpovedn6za fdr ibu,  opravu
a starostl ivost '  podl 'a obchodn6ho z5konnika. l iada, aby valn6 zhromaidenie informovalo
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MsZ o stave, moZnfch rie5eniach.
Mgr. Psota - medzi mestom a Galandiou exituje prevddzkovS zmluva. Ked' je havari jn6
situdcia, povinnost'ou konatel 'ky je ozndmi{ju vlastnikovi a vlastn[kto md rie5it ' .  Dozornd rada
kontroluje 6innos{ konatelky.
Ing.  Gaul ieder  -  va lnd hromada pr i jme nejak(  in formdciu o s tave v  spolodnost i ,  nakolko v jak
nedisponuje i iadnym mater i6 lom, posudkom, i iada va lnr i  hromadu,  aby pr i ja la  nejak6
uznesenie ako d'alej vo vzt 'ahu k vlastnikovi.
P.  Pa5ka -  pr ichddzame k tomu,  predo zvola l  MsZ na 17:00 hod.
Ing.  Gaul ieder  -  a le  dva orgdny nem6iu rokovat '  v  rovnakom iase.  Na zdk lade rokovania
valnej  hromady sa m6 pr is t r ip i {  k  rokovaniu MsZ a r ieSi t '  havar i jn f  s i tudc iu Galandie.  Na
valnom zhromaideni  md pr ls t 'vs tupnd in formdcia,  obdva sa do bude na MsZ,  kedle nemaj(
Z iaden mater i6 l .
Mgr .  B i r6 -  do bude s Galandiou,  ked '  19 poslancov nepr lde r ie i i t  bod Galandie? St i i le  bo lo
najsk6r  va ln6 zhromaidenie,  odt ia l 'pr ichddza ndvrh a potom sa kon6 MsZ.
Mgr. Psota - MsZ je jednrim z dvoch orgdnov mesta. Ked' pri jme MsZ uznesenie, nem6ime
tvrd id ie  va ln6 zhromaZdenie Galandie pr i jme in6 rozhodnut ie  ako MsZ.  To je
nepredstavitelh6. V tomto probl6me je prednejSie rozhodnutie MsZ a poslanci sri  priori tne
dlenmi  MsZ,  n ie  va ln6ho zhromaZdenia.
Mgr '  B i r6 -  ndvrh pr ichddza z va ln6ho zhromaZdenia,  musi  na jsk6r  podat '  n6vrh v lastn ikov i
a za v lastnfka kond MsZ.
Mgr.  Psota -  nesf  h las i ,  obchodni  spolodnos{  Galandia by teoret icky nemuselo zauj imad ie
je tam havari jnf stav, ich povinnos{ou je ozndmit vlastnikovi nehnutelhosti,  Ze v stavbe, kde
prevddzkuje termdlne k f  pa l isko sa n iedo sta lo  b v lastn[k  je  zodpovednf  za to ,  aby to
k0pal isko bolo funkdn6.
Ing. Gaulieder - na zasadnuti valnej hromady, md byt '  predmetom rokovania statickri
posudok.  Na st retnut i  dozornej  rady urobi la  zapisovate lka zdpis  a podpisanf  predsedom
dozornej rady. Je tam zapisanri navrhovanri program rokovania valn6ho zhromaidenia, ktorf
bo l  presunutr i  na 17:00 hod,  kedy p i in  pr imdtor  zvola l  a j  MsZ na t f to  hodinu.  predo nem6ie
by{  va ln6 zhromaZdenie pred zastupi te l 's tvom a o samotnom r ie5eni  by sa rokovalo nds ledne
na MsZ? Ked'md byt '  statickf posudok rie5enri na valnom zhromaZdeni, naio mii byt '  r ieSen'i
s ta t ick ' i  posudok na zasadnut f  MsZ?
P' Paika - je to identickri stav, ked'v prevddzke Tartottu tedie voda, nahlSsi to Byspravu, oni
mestu a Bysprav r ie5 i  dant i  s i tuSciu.
Mgr.  Kolek -  nes0hlas i  s  pr imdtorom, je  to  r lp lne ind s i tudc ia.  Tar tot t  je  sr ikromnd osoba,
nemd s mestom ni jakr i  in f  vz{ah,  len ndjomn[  zmluvu s Byspravom.
P' Pa5ka - pokial 'sa jednd o dozornf radu, Okresnf srid v TT napisal dia24.LL 2015 l ist
Mgr.  Kolek -  podul i  sme a v ieme o tom, chcel  povedat ' ,  ie  dozorn6 rada odporudi la  pre jedna{
statickri posudok, ddva minim6lne 2-3 odporridania, kto16 malo prerokovat valn6
zhromaZdenie.  Dozornd rada odporr i ia t '  mestsk6mu zastupi te l 's tvu nem6ie,  len va ln6mu
zhromaZdeniu,  preto musi  na jsk6r  zasadat '  va ln6 zhromaZdenie,  aZ potom MsZ.  Ak to  bude
fungovat'  opadnlim smerom, potom odporf dania dozornej rady si zbytodn6.
Mgr.  B i r6 -  ukondi l  d iskus iu.
stanovisko komisie: Komisia zobrola informotivnu sprdvu na vedomie.
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Mgr. SlSvikovd - informovala dlenov komisie ohl'adne zvf5enia rodn6ho dlensk6ho v zdruieni
cestovn6ho ruchu - Klaster CR zdpadn6 Slovensko. lde o pribliZne 3-ndsobn6 zvf5enie
dlensk6ho a vyie 2-ndsobn6ho zvfienia poplatku za spolu0dast' na vfstavdch cestovn6ho
ruchu. Aktivita Klastra CR v poslednrich rokoch upadla, tento rok vSak chc0 svoju dinnos{
obnovit ' a v budicnosti m6iu by{ vel'kou oporou pri budovani a nap6jani cyklotr6s v TT SK.
Mgr. Bir6 - navrhol pripravit '  materi6l o dinnosti a spoluprdci s Klastrom CR ako samostatnri
bod na nasledujr icu komisiu.

Bod i .8
76ver
Po prerokovani vietkfch bodov rokovania komisie predseda komisie Mgr. L6szl6 Bir6
pod'akoval prftomnyim za rl6as{ a ukondil zasadnutie. O termine najbli iSieho zasadnutia
komisie bud0 jej dlenovia informovanI formou pozvdnky.

zb^'
Mgr. L6szl6 Bir6
predseda komisie

Zapisala: Mgr. Sl i ivikovd
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